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O B E C  MA L Ý  S L A V K O V 

                                                                                                          Malý Slavkov, 22. 10. 2024 

Z Á P I S N I C A 

Zo 14. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Malom Slavkove, 

konaného dňa 22. 10. 2024 o 17.00 hod. na Obecnom úrade v Malom Slavkove 

 

Prítomní poslanci: 7 - Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, Ing. Petra 

Šavelová, Mgr. Matúš Šimonov, Bc. Daniel Trošan, Mgr. Denisa Vilková                                                                

Neprítomný(í) poslanci: 0  

Hlavná kontrolórka obce: Ing. Veronika Hoffmann - prítomná  

Prezenčná listina tvorí neoddeliteľnú súčasť písomnej dokumentácie 14. rokovania OZ,  zo 

dňa  22.10.2024. 

DVD č. 14/2024/1 tvorí neoddeliteľnú súčasť písomnej dokumentácie 14. rokovania OZ,  zo 

dňa  22.10.2024 
 

1. Otvorenie zasadnutia 

Starosta obce Malý Slavkov otvoril 14. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Malom 

Slavkove, privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že zastupiteľstvo je uznášania schopné, 

zo siedmich  poslancov sú prítomní siedmi. 

 

2. Schválenie programu 

Starosta dal  za predložený pozmeňujúci  program hlasovať. Obecné zastupiteľstvo prijalo 

k 2. bodu programu uznesenie č. 145: Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove schvaľuje 

program 14. zasadania OZ 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schválenie programu 

3. Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce 

6. Úprava č. 1 rozpočtu obce Malý Slavkov na rok 2024 - Návrh 

7. Obstarávanie zmien a doplnkov ÚP obce Malý Slavkov č.6  

8. Rôzne (výsledok  – OVS, Vyjadrenie Mesta Kežmarok)  

9. Diskusia 

10. Záver 

 

Hlasovanie: 

 Počet Mená poslancov 

Za: 

7 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, 

Ing. Petra Šavelová, Mgr. Matúš Šimonov, Bc. Daniel 

Trošan, Mgr. Denisa Vilková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  
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Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7       

                                                                                                    

3. Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

Starostom obce boli do návrhovej komisie navrhnutí: Bc. Daniel Trošan, Mgr. Denisa 

Vilková  

za overovateľov zápisnice boli určení : Ing. František Bartko, Mgr. Matúš Šimonov 

za zapisovateľku bola určená: Alexandra Roth Smiljkić  

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 3. bodu programu uznesenie č. 146: 

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove 

A/ schvaľuje 

návrhovú komisiu v zložení: Bc. Daniel Trošan, Mgr. Denisa Vilková 

B/ berie na vedomie, 

že starosta obce určil  

overovateľov zápisnice: Ing. František Bartko, Mgr. Matúš Šimonov 

a zapisovateľku: Alexandra Roth Smiljkić 

   

Hlasovanie: 

 Počet Mená poslancov 

Za: 

7 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, 

Ing. Petra Šavelová, Mgr. Matúš Šimonov, Bc. Daniel 

Trošan, Mgr. Denisa Vilková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7       

                                                                                                    

4.  Kontrola plnenia uznesení 

 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): predložil na rokovanie kontrolu plnenia uznesení. 

Ku kontrole plnenia uznesení nemali poslanci žiadne otázky. Starosta dal za tento bod 

hlasovať. Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 4. bodu programu uznesenie č. 

147: Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení z 

13. zasadania  OZ, konaného 17. 9. 2024 

 

Hlasovanie: 

 Počet Mená poslancov 

Za: 

7 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, 

Ing. Petra Šavelová, Mgr. Matúš Šimonov, Bc. Daniel 

Trošan, Mgr. Denisa Vilková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7       

                                                                                                    

5. Návrh –  Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce 

 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): prečítal ďalší bod a slovo prenechal pani hlavnej 

kontrolórke.  
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Ing. Veronika Hoffmann  (hlavná kontrolórka obce): chcela povedať, že jej prišli od pána 

Bartka pripomienky a skonštatovala, že sú akceptovateľné. Čo sa týka doplnenia slovíčka 

odpredať na str. 2, to súhlasí.   

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): oni si všetci prešli materiál, len či 

vy potvrdíte, že áno môže to tak byť.  

Ing. Veronika Hoffmann  (hlavná kontrolórka obce): áno, len ide o to, pri nakladaní 

s pohľadávkami vlastne bude odpísaná na zastupiteľstve, to predchádza nejakému 

prehodnoteniu na obecnom úrade, čiže treba tam dať referent ekonomiky alebo referent daní 

a poplatkov. Neviem, kto sa bude zaoberať pohľadávkam? 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): ja si myslím, že iba referent 

ekonomiky. 

Ing. Veronika Hoffmann  (hlavná kontrolórka obce): minule sme to riešili. Je potrebné, aby sa 

tomu niekto venoval.   

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): vieme, my sme si pred 2 rokmi 

dokonca obehli tých ľudí, ale ja som za to, aby podľa zákona ako to máme dovolené, mali by 

byť zverejnení neplatiči nad určitú sumu. Už 5. rok to tu rozprávam a 5. rok sa mi v tom 

bráni, a neviem prečo.   

Ing. Veronika Hoffmann  (hlavná kontrolórka obce): áno, je to možné a dokonca tí ktorí 

vlastnia vodičský preukaz, je možné im ho odobrať. 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): ale my to nevykonávame. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): presne, ale k tomu si musí niekto sadnúť. Eventuálne 

len tomu sa musí venovať. My riešime každú jednu stránku, ktorá prichádza na obecný úrad 

a preveruje sa. 

Ing. Veronika Hoffmann  (hlavná kontrolórka obce): áno, ale personálne obsadenie spadá do 

kompetencie starostu. Naozaj chýba niekto, kto sa bude tejto problematike daní, poplatkov 

a následnému vymáhaniu, venovať. 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): to sme sa bavili, že ďalšieho 

pracovníka. Chceme to aj do rozpočtu zapracovať. Miesto reálne máme.  

Ing. Veronika Hoffmann  (hlavná kontrolórka obce): treba vyhlásiť naozaj výberové konanie-  

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): som za, som ochotný pomôcť.  Ale 

nemôžem, ako zástupca starostu, to prehlásiť. Môžem to len ako referent pripraviť a spísať.   

Ing. Veronika Hoffmann  (hlavná kontrolórka obce): to treba ísť na políciu a spísať zoznam. 

A oni Vám dajú a podľa toho, kto áno, kto nie. Podľa toho sa z toho urobí exekúcia cez 

vodičský preukaz. Treba uviesť, ktorý referent to bude riešiť a ďalej, čo sa týka vymenovania 

súťažnej komisie a ide o nakladanie, vtedy rozhoduje starosta a bude ešte 3-členná komisia.  

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): musíme potom vybrať niekoho 

z nás. Tak hneď pri vyhlásení nech sú 2 pracovníci a 1 z radu poslancov.   

Ing. Veronika Hoffmann  (hlavná kontrolórka obce): áno, súhlasila a z akceptovala 

pripomienky.  

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): opýtal sa prítomných poslancov na záver, či rozumeli.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 5. bodu programu uznesenie č. 148: 

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove schvaľuje Zásady hospodárenia a nakladania 

s majetkom obce. 

 

Hlasovanie: 
 Počet Mená poslancov 

Za: 

7 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, 

Ing. Petra Šavelová, Mgr. Matúš Šimonov, Bc. Daniel 

Trošan, Mgr. Denisa Vilková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  
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Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7       

 

6. Úprava č. 1 rozpočtu obce Malý Slavkov na rok 2024 - Návrh 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): prešiel k ďalšiemu bodu 

Ing. Veronika Hoffmann (hlavná kontrolórka obce): mala k tomuto bodu dosť zásadné 

pripomienky. Táto úprava rozpočtu je rozpočtové opatrenie, a malo by to byť vypracované 

v súlade s opatreniami ministerstva financií. Kde sa majú uvádzať kódy zdrojov  

a ekonomická klasifikácia, a toto rozpočtové opatrenie to nespĺňa. Ja Vám ukážem potom, 

ako to má vyzerať. Je treba aj nazvať nejakým spôsobom to rozpočtové opatrenie, túto 

úpravu. Ide o § 14 ods. 2 b) povolenie prekročenie a viazanie výdavkov v zmysle zákona 

o rozpočtových pravidlách. Ja, keď som si prezrela túto úpravu, tak keď som bola vo 

výdavkovej časti, tak bežne výdavky mi vyšli o 1 000,00 EUR menej čiže asi ste rátali zrejme 

s nejakými výdavkami, ktoré bolo o 1 000,00 EUR viac, čiže ja mám tam o tisíc rozdiel.  

A neviem načo sa bude používať rezervný fond, nemám to rozlíšené podľa toho zdroja.     

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): rezervný fond pôjde na časť 

pokrytia úverov 97 000,00 EUR. Minulý rok sa stalo, že sa načerpalo viac tým. pádom to išlo 

do prebytku. Celých tých 97 000,00 EUR. My sme ich nepoužili minulý rok, tak sme ich dali 

do prebytku minulý rok a ďalší rok ich vraciame. 

Ing. Veronika Hoffmann  (hlavná kontrolórka obce): takže tých 97 170,68 EUR  

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): celá tá suma ide na pokrytie 

medziúverov. 

Ing. Veronika Hoffmann (hlavná kontrolórka obce): a tento úver bol na financovanie 

kapitálových výdavkov?  

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): áno 

Ing. Veronika Hoffmann  (hlavná kontrolórka obce): no, to je problém, pretože do 31.8. bolo 

potrebné schváliť rozpočtové opatrenie podľa aktuálnej novely rozpočtových pravidiel 

kapitálové výdavky, tým pádom aj tento úver. Momentálne môžeme schváliť len bežné 

výdavky, v tom spočíva aj tá novela, ktorá je aktuálna, že môžeme to použiť len na úhradu  

bežných príjmov.  

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): zatiaľ sme vždy robili vždy len jednu úpravu.  

Ing. Veronika Hoffmann  (hlavná kontrolórka obce): navrhujem, aby to bolo pripravené, tak 

ako to pripravené má byť. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): to by nemal byť problém. 

Ing. Veronika Hoffmann (hlavná kontrolórka obce): nech sa to presunie na budúce 

zastupiteľstvo.  

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): áno, s tým problém nemám. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): tu ide o to, aby sme schválili dnes návrh, ktorý musí 

visieť.  

Ing. Veronika Hoffmann  (hlavná kontrolórka obce): nič nemusí visieť, úprava nemusí. Len 

Návrh rozpočtu. Tak nech je to zreteľné a možno aj zrozumiteľnejšie pre poslancov 

a odporúčala by som pripraviť do budúcna správu, kde vypichnúť, kde sa príjmy navýšili 

a kde naopak výdavky navýšili krátkym popisom.  

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): odpovedal p. kontrolórke, že oni 

vždy si pri stretnutiach idú položku po položke, kde si preberú, čo v nej je. Kvôli čomu sa  

navyšuje. Ale nech sa to spíše, on s tým problém nemá, ale čísla sa  nezmenia.  

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): pokračoval, kde povedal, že je to presne ako  

s programovým rozpočtom. Programový rozpočet to sú strany rečí okolo rovnakých čísel. 

Ing. Veronika Hoffmann  (hlavná kontrolórka obce): treba dať len tomu správnu formu.  

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): súhlasím, tak ona to robí 18 rokov. 

Ing. Veronika Hoffmann  (hlavná kontrolórka obce): tak ona by toto mala vedieť. 

A predpokladám, že chcela aj výdavky v rovnakej sume, ako sú aj tržby. 
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Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): to sme aj my prepočítavali, tam sme CVČ riešili 

a neviem ktorú verziu máte Vy. Kedy Vám to prišlo? Pred naším pracovným stretnutím?  

Ing. Veronika Hoffmann (hlavná kontrolórka obce): v piatok dostala e-mailom všetky 

materiály, čiže po pracovnom stretnutí. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): áno, tak to máte dobré. A poprosil p. hlav. kontrolórku, 

že odporúča, ak je niečo, čo treba upraviť alebo do zastupiteľstva, tak prejsť si to na 

pracovnom sedení.  

Ing. Veronika Hoffmann (hlavná kontrolórka obce): áno, ale pracovné stretnutie ste mali 

v pondelok a ja som nemohla, pretože som mala zastupiteľstvo v Spišskom Štvrtku. Mne sa 

časovo nedalo. Ja som povedala, že mne pondelky nevyhovujú, vyhovujú mi utorky. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): neprijímame uznesenie dnes. Upravíme to k tomu bodu 

a prenesieme do ďalšieho zastupiteľstva.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 6. bodu programu uznesenie č. 149: 

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove presúva bod č. 6. Úprava č. 1 rozpočtu obce Malý 

Slavkov na rok 2024 – Návrh na 15. zasadnutie  

 

Hlasovanie: 
 Počet Mená poslancov 

Za: 

7 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, 

Ing. Petra Šavelová, Mgr. Matúš Šimonov, Bc. Daniel 

Trošan, Mgr. Denisa Vilková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7       

 

7. Obstarávanie zmien a doplnkov ÚP obce Malý Slavkov č. 6  

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): začal rozpravu hneď, kde povedal, že ešte pred  

2. rokmi sa týkalo zmien ÚP č. 6, pán Lizák nedal žiadnu žiadosť, ako spomínal, že dá. 

A vlastne ani teraz nedal žiadnu. On chcel niečo od nás, čo ja už teraz viem, že keď sa toto 

zahrnie do zmeny, tak zmena ÚP sa neschváli. Lebo ide o rozšírenie územia. Tak ja som mu 

odporúčal, aby to nedával do zmien, a v procese schvaľovania zmien sa to vie vyradiť samo. 

Obstarávateľ to nebude brať do úvahy, keďže ide o rozšírenie územia. Navrhujem uznesenie, 

keď chce, aby sa to riešilo v samostatnej zmene, teda dať žiadosť o samostatnú zmenu 

a zastupiteľstvo buď schváli alebo neschváli. Aby sa to nekombinovalo. Preto vezmime túto 

informáciu na vedomie pretože to nie je žiadosť od  p. Lizáka a aby sa dané územie riešilo 

samostatne.   

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): prihlásil sa do diskusie, kde sa 

chcel opýtať: ,,on tam jasne uvádza, že vypracovanie zmien doplnkov ÚP obce Malý Slavkov 

č. 6 zo dňa 22.4.2024 a žiada k tomu, aby jeho požiadavky s obstaraním boli doplnené. Podľa 

p. Bartka musí byť jasne v žiadosti uvedené, o aké požiadavky ide. Nevie vôbec o akých 

požiadavkách hovorí.  

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): v rámci ÚP sa takéto veci prejednávajú. Ale 

obstarávateľ oslovil, že aké stanovisko zaujme obec. Tam bude viac pripomienok k zmene 

a oni buď ich zapracujú alebo nie. Obstarávateľ sa obrátil s tým, že ide o rozšírenie, že 

najlepšie by bolo prejednať, a to bude podklad pre obstarávateľa, aby to dal z tej zmeny preč. 

A v končenom dôsledku na stôl dajú zmenu ÚP a zastupiteľstvo ho bude schvaľovať.        

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): my vieme ako funguje ten proces. 

Nemusíš nám to vysvetľovať  
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Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): ale ty si povedal, že nedal žiadosť. 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): Ale ja neviem o aké presne 

pozemky ide.  

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): To sú pozemky mimo ÚP obce. Tu ide o rozšírenie. 

Keby tie pozemky boli v rámci ÚP, tak k tomu sa nemôžeme vyjadrovať, to zapracuje do 

zmeny obstarávateľ potom v pripomienkovom konaní, keď bude verejné prejednávanie. Ale 

teraz momentálne je toto odporúčanie pre obstarávateľa, aby mohol povedať, že áno, aj na 

základe uznesenia zastupiteľstva nebude, dané územie sa riešiť.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove prijalo k 7. bodu programu uznesenie č. 150: 

Obecné zastupiteľstvo v Malom Slavkove 

A/ berie na vedomie informáciu pána prof. Ing. Pavla Lizáka, PhD.  

B/ navrhuje dané územie riešiť v samostatnej zmene ÚP  

Hlasovanie: 
 Počet Mená poslancov 

Za: 

7 Ing. František Bartko, Rastislav Cirák, Anatolij Dejneka, 

Ing. Petra Šavelová, Mgr. Matúš Šimonov, Bc. Daniel 

Trošan, Mgr. Denisa Vilková 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Počet všetkých poslancov: 7       

 

8. Rôzne (výsledok  – OVS, Vyjadrenie Mesta Kežmarok)  

 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): Informoval prítomných o výsledku OVS, obálky ešte 

neboli otvorené ani vyhodnotené. Vyhlásili sme tri OVS, ale vieme povedať, že z troch OVS 

bola úspešná len jedna a do dvoch sa neprihlásil nikto. Ďalej, čo sa týka Mesta Kežmarok, 

mesto nám poslalo vyjadrenie, aby sme dali vyjadrenie k odpredaju časti pozemku pre p. 

Jezerčáka. My sme odpísali, že daný pozemok sme chceli zameniť, nanovo som im posielal 

všetky potrebné parcely, ktoré by sme chceli zamieňať. Naša žiadosť je zaevidovaná na 

oddelení majetku mesta a bude prešetrená. To, čo sme pred štyrmi rokmi začali riešiť, tak 

teraz sa to pohlo. Bol tu už aj znalec, chcel podklady k pozemkom a nič. Takže aj znalec už 

niečo kvôli tým pozemkom urobil.  

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): Mal v bode rôznom informáciu, že 

v obci idú už rôzne otázky od občanov ohľadom smetí. Áno, budeme dvíhať poplatky za 

TKO, vieme to presne od prevádzkovateľa Marius Pedersen, ktorý nám prevádzkuje vývoz 

smeti a prišla nám od nich informácia, že budú dotriedzovať, čo mu nariaďuje zákon a tým 

pádom sa dvihne tona za skladovanie a vývoz stúpne skoro o 100 % . V tejto chvíli ešte 

nevieme zhodnotiť tento rok, ale už vieme, že sa určite budú dvíhať. Zbytočne sa niekto bude 

znervózňovať, že sú teraz drahé, tak do budúcna budú ešte drahšie. My, ako poslanci sme 

povinní mať vyrovnané odpadové hospodárstvo, a to znamená, že keď nám stúpnu náklady, 

musíme k tomu upraviť aj príjmy odpadového hospodárstva. 
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9. Diskusia 

 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): dal slovo prítomným občanom, ktorí sa dostavili na 

obecné zastupiteľstvo.  

Juraj Marek (občan): prišiel ohľadom detských ihrísk, či naozaj chcú urobiť detské ihriská. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): opýtal sa odkiaľ prišli na to, že dnes sa budú 

prejednávať detské ihriská. 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): môže sa opýtať, čo chce, je 

v diskusii a v pozvánke taký to bod nie je.  

Juraj Marek (občan): áno máte vraj 4 lokality, a vy ich dáte hocikde, kde budú rómovia 

vysedávať do noci nám pred domom 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): áno máme vytypované 4 lokality. 

Máme od poslancov žiadosť. My môžeme len na určitých pozemkoch. Začína ešte len proces. 

Dáme ešte o tom hlasovať, ako to vyjde. Nevieme, či to budeme reálne realizovať.  

Juraj Marek (občan): opýtal sa, ako poslanci to vidia, že ktoré lokality by to boli 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): je za to, aby detské ihriská boli vo všetkých 4 

lokalitách, aby sa mali kde hrať všetky deti.  

Juraj Marek (občan): prečo nie sú ihriská pri ihriskách? On nemá proti tomu nič, ale nie pred 

rodinnými domami, kde ľudia bývajú. A ďalej sa opýtal, či tie ihriská budú uzatvorené a bude 

to vo večerných hodinách zamknuté či otvorené? 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): čo sa týka ihrísk, je to verejné priestranstvo a malo by 

byť prístupné, a to nehovorí o tom, že ak bude z nejakých prostriedkov, tak by muselo byť 

verejne prístupné. 

Lukáš Oravec (občan): už má dosť tých rómov. Za 2 roky ste nedoriešili sálu. 

Mgr. Matúš Šimonov (poslanec obecného zastupiteľstva): dodal, že či on má zorať 

multifunkčné ihrisko?  

Lukáš Oravec (občan): áno, on by zoral. Je mu to je jedno. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): to je presne to isté, keď sa niekto opýta, prečo nemáme 

lavičky, tak presne preto že to znamená zhromažďovanie deti a mládeže, kde je potom hluk. 

Juraj Marek (občan): tam nie je problém, že cez deň, aby sa tam hrali. Ale ako to dopadne? 

Naši rómovia sú slušní nemôže povedať ani pol slova nato, ale sú tú cudzí rómovia, ktorí 

chodia k nám. Minulý rok som mal potyčku, kde sedeli na kameni, pili alkohol v nočných 

hodinách. Nepodal som sťažnosť vždy som si to vyriešil sám a vyhnal ich preč, ale nevie si 

predstaviť, čo by robili v noci, ak by ihrisko bolo verejné, čo by sa tam robilo. Oni by tam 

sedeli a potom komu mám v noci volať? Príďte si robiť poriadky. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): dobre, teraz naprázdno budeme úplne debatovať. To 

všetko bola len debata, že kde by to asi mohlo byť. Dnes ste prišli poukázať nato, že kde to asi 

nebude dobrý nápad. My sme sa eventuálne dohodli na tom, že tie 4 lokality, ktoré máme, 

dáme vonku a bude sa o tom hlasovať. A potom uvidíme, aký bude záujem z obce, že kde by 

to ihrisko bolo pre väčšinu priateľné. Potom sa budeme zaoberať tým, že ho pôjdeme budovať 

tam na tom mieste, kde väčšina obce vyberie za najlepšiu lokalitu. 

Juraj Marek (občan): my už teraz vieme, ktorá ulica je najsilnejšia v Slavkove. Kde je najviac 

detí. To je každému jasné. Kráľovská ulica. Tam je veľa detí a jasné, že rodičia majú deti 

bližšie pod dozorom. 

Mgr. Matúš Šimonov (poslanec obecného zastupiteľstva): ale to je najlogickejšia lokalita, 

podotkol  
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Juraj Marek (občan): no, najlogickejšia lokalita? Koľko máte šírku toho pozemku obecného, 

cca? 

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): to nevieme, ale cca 10 m – 12 m.  

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): 01.11.2024 vyjde výzva na detské ihriská. Podmienka 

tam je, že to musia byť edukačne veci. Keď som Vám ukazoval návrhy, tak bol to taký, kríž 

ktorý bol navrhovaný dole za Pump-trackom. Tam keď poviete, že by to bolo dobré a zapojili 

sa do tej výzvy, spoluúčasť je 5 000,00 EUR a 50 000,00 EUR by bol príspevok na to. Ale 

museli by sme dať žiadosť, urobiť s tou výzvou a tam tie prvky musia byť pre seniorov, na 

sedenie lavičky, cvičenie proste pre rodinu, nielen čisto detské ihrisko. Projekt sa volá 

Rodinka. Tento projekt by sa nám vošiel len dole za Pump-trackom aj s chodníkom. Dá sa 

urobiť aj vizualizácia s umiestnením prvkov a či teda do toho pôjdeme.   

Mgr. Matúš Šimonov (poslanec obecného zastupiteľstva): opýtal sa starostu obce, či sa bol 

previesť autobusom. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): áno, deti vystupujú pri Nižnej bráne, začína tam. Dnes 

tam bol 07:43 hod. potom ide od Fischerky. Prechádza poza futbalový štadión, ide na Hradnú 

školu tam bol 07:51 hod., a potom jak skončil bol 07:54 pri Nižnej bráne. Ja už mám 

potvrdené, že na Cirkevnú nechodí. Na SAD pôjdem. Ja, keď som sa ich pýtal, že deti 

nestíhajú do školy? Tak bolo mu povedané, že ako to že nestíhajú, keď autobus je už na 

zastávke 07:57 hod. Zajtra si dám námahu a pôjdem o tej trase, koľko je to km.  

Ing. František Bartko (poslanec obecného zastupiteľstva): 5 km  

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): opýtal sa, či ešte niekto má niečo.  

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva): prihlásila sa o slovo, že mala 

telefonáty, že či by sme mohli navýšiť príspevok pre CVČ, čo sme sa dohodli na 50,00 EUR 

či by sme to trošku nemohli navýšiť na 60,00 EUR.  

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): ako pre niekoho málo? 

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva): je tam malá finančná pomoc zo 

strany obce 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): on tomu rozumie, ale jemu povedal pán riaditeľ CVČ, 

že jemu stačí 50,00 EUR.  

Anatolij Dejneka (poslanec obecného zastupiteľstva): on povedal, že jemu stačí 30,00 EUR 

aby boli pokryté náklady, ale keď sme sa dohodli na 50,00 EUR to by bol ´´maximálny 

strop´´.  

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva): on ti na krúžku nezníži cenu?  

Anatolij Dejneka (poslanec obecného zastupiteľstva): nie, to je daň. 

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva): pani učiteľka mi povedala, ktorá 

vyučuje, že Vy sa dohodnite že Vy si dajte viacej, aby ste mali krúžok lacnejší, tak potom mi 

to bolo zle povedané. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): a pani učiteľka je tam zamestnaná?  

Ing. Petra Šavelová (poslanec obecného zastupiteľstva): neviem, či je. 

Mgr. Ladislav Oravec (starosta obce): tak pani učiteľka s tými poplatkami nemá nič spoločné, 

poplatky sa platia CVČ. 

Anatolij Dejneka (poslanec obecného zastupiteľstva): ona to zle povedala, iné obce dajú po 

30,00 EUR.  
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10. Záver 

V závere zasadnutia starosta obce  poďakoval prítomným za účasť a spoluprácu a ukončil 14. 

zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce Malý Slavkov.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                ........................................... 

                                                                                          Mgr. Ladislav Oravec  

                                                                                                  starosta obce  

 

 

Overovatelia: 

 

 

Ing. Petra Šavelová                      ........................................... 

  

 

Anatolij Dejneka                           ............................................ 
                                                                                                                                                                                                                                                                      
 

Zapísala: Alexandra Roth Smiljkić 


